
 
 

Zapisnik 11. razširjene seje IO KPP, ki se je odvijala v ponedeljek 8.5.2023 v sejni sobi Triglav na PZS, s 

pričetkom 18:15.  

Prisotni člani IO KPP: Uroš Zagoričnik, Matej Planko, Dejan Černilogar, Jurij Videc  

Ostali prisotni: Jasmina Pištan, Jože Rovan, Bojan Rotovnik, Zdravko Bodljaj , Maksimiljan Kotnik, 

Damjan Omerzu, Bogdan Seliger, Jože Žugelj namesto Mladen Zivkovic, Drago Kure, Magdalena 

Stritar, Vinko Črepnjak, Ivan Grčman 

Preko zooma: Zinka Naci 

Opravičeno odsotni: Igor Mlakar, Alojz Pirnat, Miha Seme, Marko Artič, Ignac Benkovič, Bojan Šifrar, 

Uroš Vidovič 

Dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 10. seje 
2. Dan slovenskih markacistov 
3. Skrbniška pogodba 
4. Kataster planinskih poti 
5. Razno 

 

K 1. točki - Zapisnik 10. seje  

Prisotni so zapisnik prejeli v gradivu. Pripomb na zapisnik ni bilo.  

Sklep 1/8-5-2023: IO KPP potrjuje zapisnik 10. seje.  

K 2. točki – Dan Slovenskih Markacistov 

Glede kandidature za dan markacistov naj bi bilo tako: 

Prijava s strani MDO Koroške in MDO Podravja je bila predstavljena s strani Draga Kure in Vinka 

Črepnjaka. Pri  organizacije bodo  sodelovali OPP Koroške in OPP Podravja ter PD Ožbalt-Kapla. 

Zborno mesto in zaključek bo v Breznu. 

Sklep 2/8-5-2023: IO KPP potrdi prijavo za izvedbo Dneva Slovenskih markacistov 2023 v 

organizaciji OPP Koroške in OPP Podravja.  

K 3. točki – Skrbniška pogodba   

Prisotni so pogodbo prejeli v gradivu. Damjan Omerzu je predstavil skrbniško pogodbo. Pri tem je 

izpostavil tri  teme za ka katere se je potrebno še odločiti kakšna bo končna varianta: 

1. Rok za postavljanje tabel na izhodišča poti in pomembna križišča odsekov poti 

2. Datum oddaje letnega poročila delovanja odseka 

3. Rok odziva skrbnika na prijavljeno poškodbo, preden se aktivira intervencijska skupina PZS 

Interventna skupina PZS bo skupina markacistov PZS iz različnih društev, ki se bo odzvala po potrebi in 

sanirala poti pri društvih, ki ne bodo odzivna zato, da nebi prišlo do prekinitve pogodbe. Ta skupina bo 

financirana iz denarja namenjenega dotičnim društvom. Razpis za interventno skupino bo pripravljen 

v kratkem. Ta skupina bo dobra priložnost za nove markaciste B, ki potrebujejo pripravniške delovne 



 
akcije. IO KPP bo pripravila tudi seznam poti, ki bi potrebovale sanacijo se pa nahajajo na območjih, 

kjer je skrbnik PZS. 

Predlogi sprememb: 

Bojan Rotovnik je podal predlog, da generalni sekretar, ki je skrbnik pogodbe z ministerstvom sodeluje 

z IO KPP pri oblikovanju meril za financiranje opravljenega skrbništva. 

Matej Planko predlaga dopolnitev 6. člena: Zaprtje planinskih poti, na tak način, da bi bila PZS pristojna 

zapreti določeno planinsko pot, področje,…, če je skrbnik neodziven oziroma, če pride do naravnih 

nesreč (požled, požar,…).  

5. člen: Na izhodiščih poti jih namestiti v treh letih po podpisu pogodbe, na pomembnejših križiščih a v 

roku 5. let.  Zaradi sredstev, ki so na razpolago predlagamo, da se table na izhodišča namesti do konca 

leta 2024, na pomembnejša križišča pa v roku treh let.  

Bojan Rotovnik predlaga tudi, da bi se zapisalo, da mora vsak skrbnik opraviti pregled svojih poti 1 krat 

letno, ter da se poleg markacij in tabel vpiše še ostale oznake obhodnic.   

7.člen: Poročanje. Poročanja se lahko izvedejo izključno v programu Plan GIS. Predlagano je bilo, da bi 

društva oddala glavno poročilo delovanja že v roku 30.9. namesto 1.12., zato, da se vidi koliko sredstev 

ostane za zadnje četrtletje. Vendar je bil predlog spodbijan z dejstvom, da bomo na tak način načelnike 

odsekov zmedli, ter da je že do sedaj preveč datumov, katerim moramo slediti. 

Maks Kotnik predlaga pregled terminologije 4. člena  - sanacija bližnjice.  

Bogdan Seliger predlaga, da se definira čas za odzivnost društva na prijavo poškodbe poti na največ 

14 delovnih dni. V tem času mora društvo pregledati škodo in pripraviti načrt sanacije poti. Bojan 

Rotovnik opozarja, da prvo ukrepanje – v primeru, da je pot potrebno zapreti mora biti opravljeno v 

čim krajšem času zaradi naše kazenske odgovornosti. Zato Matej Planko predlaga, da v primeru, ko je 

iz prijave razvidno, da je poškodba poti taka, da bo pot potrebno zapreti, lahko to pot takoj zapre PZS 

in nato obvesti skrbnika da opravi zaporo na terenu ter pripravi sanacijo.   

Sklep 3/8-5-2023: IO KPP predlaga zgornje spremembe in dopolnitve skrbniške pogodbe.  

K 4. točki – Kataster Planinskih poti  

Odbor za Kataster in dokumentacijo je izvedel dopisno sejo v kateri so potrdili vse kar so dobili v 

obravnavo. 

4.1 Spremembe PD Matica Murska Sobota: 
PD Matica Murska Sobota predlaga prestavitev dela odseka planinske poti Moravske Toplice–Gančani 
(ID3159), po katerem poteka E7 mimo letnega kopališča v Moravskih Toplicah na pododseku 
ID40566, ki je zato v kopališki sezoni zaprt in neprehoden. Prestavlja se na vzporedno cesto, za katero 
že imajo soglasje za uporabo. 
Sklep 4/8-5-2023: IO KPP potrjuje prestavitev odseka planinske poti Moravske Toplice–Gančani 
(ID3159) v Moravskih toplicah na vzporedno cesto. Strokovna služba spremembo zavede v PlanGIS. 
Skrbnik PD Matica Murska Sobota poskrbi, da se opuščen del odseka povrne v prvotno stanje in se 
nov del odseka označi v skladu z ZPlanP. Obvesti se KEUPS. 
 

4.2. Vloge PD Šoštanj 



 
PD Celje Matica se je s PD Šoštanj dogovoril, da oddajo nekaj odsekov planinskih poti v njihovo 
skrbništvo. 
Sklep 5/8-5-2023: IO KPP potrjuje prenos odsekov planinske poti Rogovilc–Ojstrica (ID13493, 
ID13490, ID4747, ID4547); Ojstrica–Planjava (ID4546, ID4433, ID4543, ID4542); Korošica–Škarje 
(ID4545, ID4544); in Korošica–Ojstrica (ID4431) s PD Celje Matica v skrbništvo PD Šoštanj. Strokovna 
služba PZS uredi prenos skrbništva v Katastru planinskih poti. 
 

4.3. Vloge PD Komenda 
PD Komenda je predložila vloge za opustitev odseka planinske poti, ki se v naravi ne uporablja in je že 
praktično neviden. 

Sklep 6/8-5-2023: IO KPP potrjuje opustitev planinskega odseka Leše JV–Planina Osredek Z (ID8161). 
KPP opustitev predloži v postopek pridobivanja soglasja UO PZS. Planinska društvo Komenda mora 
odsek povrniti v prvotno stanje in odstraniti vse oznake, kot je zahteva ZPlanP. Strokovna služba PZS 
zabeleži opustitev odseka v katastru planinskih poti po potrditvi opustitve s strani UO PZS. 
 

4.4. Vloga PD Jesenice 
PD Jesenice je podala vlogo, kjer v sodelovanju s TNP želi urediti območje Slemenove špice in zato 
ukiniti enega izmed odsekov planinske poti. 

Sklep 7/8-5-2023: IO KPP potrjuje opustitev planinskega odseka Sleme JV–Sleme jezerca (ID1680). 
KPP opustitev predloži v postopek pridobivanja soglasja UO PZS. Planinska društvo Jesenice mora 
odsek povrniti v prvotno stanje in odstraniti vse oznake, kot je zahteva ZPlanP. Strokovna služba PZS 
zabeleži opustitev odseka v katastru planinskih poti po potrditvi opustitve s strani UO PZS. 
 
K 5. točki – Razno  

Uroš Zagoričnik – ustanovitev intervencijske skupine.  

Uroš Zagoričnik je podal informacijo, da na spletni strani soča valley imajo akcijo, ki ljudi poziva, da 

jim podajo slike in opise najkrajših poti na vrhove. Do naslednje seje bi bilo potrebno to pregledati in 

komentirati.  

Jasmina Pištan je odprla temo navezovanja čezmejnih stikov s Hrvati, MDO Dolenjska nima društev, ki 

bi bila zainteresirana za čezmejno sodelovanje, MDO primorskih PD aktivno sodeluje za povezovanje 

PD Snežnik Ilirska Bistrica z PD Platak, ter PD Slavnik in OPD Koper v povezavi z Savezom Istrskih PD.  

Na podlagi Šengenskega sporazuma lahko planinski mejo prehajamo kjerkoli. HPZ in PZS sta v 

dogovoru, da se poti, kjer imajo društva interes za sodelovanje ponovno odprejo.  

Naslednja seja okoli 15.6.2023 

Seja je bila zaključena ob 20:45.  

 

Zabeležila strokovna sodelavka Jasmina Pištan.  

Načelnik KPP  

Uroš Zagoričnik 


